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              Menu 
 November 18-22, 2024 
 
 
 
 
 
 

l Hungarian chicken stew 1,6,9,15  with bell pepper, homemade dumplings, herb quark and fresh herbs 
Ungarisches Hähnchen Paprikasch 1,6,9,15 mit hausgemachten Nockerln, Kräuterquark und frischen 

Kräutern 
EUR 9.90 

l Creamy pasta 1,6,9 with “sundried tomato” sauce, parmesan cheese and crispy capers 
Cremige Pasta 1,6,9 mit “getrocknete Tomaten”-Sauce, Parmesan und knusprigen Kapern 

EUR 9.90 

l Oven cabbage “vegan climate plate” 1,11,12  on whipped tofu cream with salsa verde and a side 
salad 

Ofenkohl „Veganer Klimateller“  1,11,12 auf Whipped Tofucreme mit Salsa Verde und Beilagensalat 
EUR 9.90 

l Potato and pumpkin bake 6,11,12 with flaked feta cheese, apple & rosemary chutney, served with a 
side salad 

 Kartoffel-Kürbis-Auflauf  6,11,12  mit gehobeltem Fetakäse, Apfel-Rosmarin-Chutney, dazu 
Beilagensalat 

EUR 9.90 
l Mushroom shawarma 6,11, (1) flatbread  with cinnamon + chili on lemon hummus, labneh and flatbread 

Pilz Shawarma  6, 11, (1) Fladenbrot mit Zimt und Chili auf Zitronenhumus, Labneh und Fladenbrot 
EUR 9.90 

l Fish fillet 1,2,6,8  on root vegetables with butter rice and dill sauce and tomato concassé topping 
Fischfilet  1,2,6,8 auf Wurzelgemüse mit Butterreis und Dillsauce, getoppt mit Tomaten-Concassée 

EUR 9.90 
 

     Minerva salad / Minerva Salat:  - small / klein EUR 3.30  - large / groß   EUR 4.90 
Soup of the day / Tagessuppe: - small / klein  EUR 3.30  - large / groß EUR 4.90 

Cake/dessert – Kuchen/Dessert: EUR 2.50 
 

List of allergens: 1 = grains, 2 = fish, 3 = crustaceans, 4 = sulphur dioxides and sulfites, 5 = celery, 6 = milk and lactose,  
7 = sesame seeds, 8 = nuts, 9 = eggs, 10 = lupins, 11 = mustard, 12 = soy, 13 = molluscs, 14 = peanuts, 15 = garlic 

Allergen-Verzeichnis: 1 = Getreide, 2 = Fisch, 3 = Krebstiere, 4 = Schwefeldioxide und Sulfite, 5 = Sellerie, 6 = Milch und 
Laktose, 7 = Sesamsamen, 8 = Nüsse, 9 = Eier, 10 = Lupinen, 11 = Senf, 12 = Soja, 13 = Weichtiere, 14 = Erdnüsse, 15 = 
Knoblauch 


